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Advieslijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 2 december 2013  

20.00 uur –22.05 uur in de raadzaal van het gemeentehuis.  
 

 
Aanwezig:  De heer J.M. van Duijnhoven (voorzitter), 
 Mevrouw M.R.P. Philipse (griffier), 

     
 De heer A.M.G.M. van de Ven (DOP), 
 De heer L.A. van den Hoogen (GBV),   
 Mevrouw van A.J.M. Timmers-Opheij (GBV), 
 De heer P.C.M. Ketelaars (CDA), 
 De heer M.J.A. Tielemans (CDA), 
 De heer P.A.M. van Hintum (BW), 
 De heer J.M. van Duijnhoven (BW), 
 De heer T. Biemans (VVD), 

De heer B. Wezenberg (VVD). 
  
Tevens aanwezig: De heer P.M.H.M. Bos (burgemeester), 

  Mevrouw C.A.J.M. Savelkoul-van Rooij (notuliste) 
 

Afwezig: De heer H.W.A. van Mierlo (DOP)  
 De heer W.J. Manders (VVD) 
 De heer H.G.M. van Alphen (BW)  
    

 

 Agendapunt Advies Toezegging 

1. Opening /  

2. Vaststelling agenda De agenda wordt volgens concept 
vastgesteld. 

 

3. Spreekrecht voor 
burgers 

Er is niemand die gebruik maakt van het 
spreekrecht.  

 

4. Raadsvoorstel inzake 
regionale samenwerking 
‘Naar een excellente 
AgriFood regio in 
Noordoost Brabant’. 

De commissie adviseert unaniem positief naar 
de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. GBV 
benadrukt dat Boekel kritisch moet blijven 
kijken naar het uitgeven van geld. 

 

5. Raadsvoorstel inzake 
belastingverordeningen 
2014. 
 

CDA, DOP, BW en VVD adviseren positief 
naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. GBV heeft 
diverse vragen gesteld en zij wenst eerst 
antwoord alvorens een definitief standpunt in 
te nemen. 

Burg. zegt toe dat er in de 
commissie 
bewonerszaken door 
wethouder Willems 
antwoord gegeven zal 
worden op de vragen: 

 Waarom wordt niet het 
aantal overnachtingen 
in rekening gebracht 
voor de 
toeristenbelasting. Een 
parkhouder of eigenaar 
van een 
vakantiewoning int 
dagelijks belasting en 
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artikel 6 Forfaitaire , 
berekeningswijze van 
de heffingsgrondslag 
maakt het mogelijk dat 
de verhuurder niet alles 
hoeft af te dragen. 

 Is er in de regio een 
voorbeeld van een 
gemeente die belasting 
int van 
arbeidsmigranten. 

6. Raadsvoorstel tot 
vaststelling van de  
Winkeltijdenverordening 
Gemeente Boekel. 
 

De commissie adviseert unaniem positief naar 
de raad conform het voorstel van 
Burgemeesters en Wethouders. 

 

7. Raadsvoorstel tot 
vaststelling van de 
Algemene Plaatselijke 
Verordening 2014. 
 

De commissie adviseert unaniem positief naar 
de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders, maar CDA wil 
nog voor de raad antwoord op de gestelde 
vraag. 

Burg. zegt toe antwoord 
te geven op de vraag of 
de gewijzigde regelgeving  
m.b.t. het invoeren van 
een stookverbod 
afgestemd is met het 
bestuur van de ZLTO. 

8. Raadsvoorstel inzake 
behandelen 
bezwaarschriften. 
 
 
 
 
 
 

CDA, DOP, GBV en BW adviseren positief 
naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. VVD vindt het 
een vreemde gang van zaken dat een 
bezwarencommissie uit personen bestaat van 
het orgaan tegen wiens besluit een bezwaar is 
ingediend. 
 
 

 

9. Raadsvoorstel inzake 
het inkoop- en 
aanbestedingsbeleid 
2014. 
 

9De commissie adviseert positief naar de raad 
conform het voorstel van Burgemeester en 
Wethouders. 

 

10. Raadsvoorstel tot 
vaststelling van de 
Bestuursrapportage 2013. 
 

De commissie adviseert unaniem positief naar 
de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. 

Vz zegt toe een memo 
aan de raad te doen 
toekomen inzake de 
langlopende geldleningen 
en een aangepaste 
bijlage van het overzicht 
van de reserves. 

11. Raadsvoorstel tot 
vaststelling van het 
Controle- en 
rapportageprotocol 
Accountants-  controle 
Jaarrekening 2013.  
 

De commissie adviseert unaniem positief naar 
de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. 
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12. Mededelingen en 
ingekomen stukken.   
 

Burg. Geeft aan dat hij regelmatig verzoeken 
krijgt van ernstig zieke burgers om financiële 
steun. Als gemeente kan hij niets voor deze 
burgers betekenen, maar hij roept de 
Boekelse burgers op om de handen inéén te 
slaan voor deze burgers. 

 

13. Vaststelling advieslijst 
vergadering 17 juni 2013. 
 

  

14. Rondvraag. De heer Ketelaars vraagt om dikke rapporten 
voortaan op papier te ontvangen. 
De heer Tielemans vraagt hoe het college 
staat t.o.v. de BSOB en hij vraagt wat de 
status is van de BSOB.  
Burg. Antwoordt dat de BSOB in oktober 2011 
gestart is. In februari 2012 zijn de eerste 
aanslagen verstuurd. In april 2012 heeft de 
waarderingskamer een onderzoek gedaan en 
geconcludeerd dat zaken verbeterd moesten 
worden. In oktober 2012 is een plan van 
aanpak gemaakt. In januari 2013 heeft de 
gemeente Boekel een onderzoek laten 
uitvoeren en de directeur van de BSOB heeft 
een presentatie gegeven. De staatssecretaris 
praat in de media over de situatie van 2012, 
terwijl de situatie sinds 2012 verbeterd is. 
Naar verwachting zal het niveau in 2014 weer 
op peil zijn.  

 

 


